

長城(國際)公司  
Great Wall (International) Company

Gas Card Registration Form / 油咭登記表格 (建築署工程監督人員協會專用)

\*Please complete this form in English (in BLOCK letter) 請以英文正楷填寫

Applicant Name 申請人姓名

HKID Card No. 香港身份證號碼

Mobile 手提電話

Home Telephone 住宅電話

Correspondence Address 通訊地址

Referred by 介紹人

Registration Mark 車牌 1

電油PETROL / 柴油DIESEL

\*Please delete the inappropriate item 請刪去不適用者

Registration Mark 車牌 2

電油PETROL / 柴油DIESEL

Registration Mark 車牌 3

電油PETROL / 柴油DIESEL

Email address 電郵地址

Application Date 申請日期

Singature 申請人簽署

Declaration :

1. Please confirm that the information above is correct and complete, and authorize Great Wall(International) Company to confirm any source you may choose. Your personal data held by Great Wall (International) Company will be kept confidential.
2. Rebate will be given at specific gas stations by presenting our gas card.
3. Auto-pay transfer will be debited for every single transaction. A monthly invoice will be sent to the correspondence address provided by card users on 10th of next month.
4. Your gas card will temporarily be suspended for any auto-debit transfer comes to ineffective. You may have to settle the payment in original price and 2% of interest may also be applied.
5. Please enclose the following copies with this completed application form and fax to 2988-8763
  - a. Vehicle Registration Document
  - b. Applicant's HKID and
  - c. Residential Proof

聲明 :

1. 本服務是提供給您個人使用,請確認上述遞交資料乃屬正確及完整,並授權長城(國際)公司(以下簡稱本公司)可向任何方面查證。本公司將對閣下個人資料保密。
2. 服務內容:使用本公司代理的油咭到指定油站入油,可享油價折扣。
3. 繳款方式:每次使用本公司油咭入油的油款,銀行即時以自動轉帳扣數,每月賬單將於次月10號前郵寄到閣下所提供之地址
4. 逾期繳款:如果自動轉帳扣數失敗,本公司將暫停油咭之使用,閣下可能需要以原價繳付油款,拖欠之油款每月利息為2%
5. 請填妥本申請表後連同以下文件之副本傳真至本公司:
  - a. 申請車牌之車輛登記文件
  - b. 申請人之香港身份證/公司註冊證
  - c. 個人地址證明/公司地址證明/商業登記證

Chop of 建築署工程監督人員協會

OFFICIAL USE ONLY 內部專用

Payment method 付款方式

Approved Date 批核日期

Remarks 備註